
 

Schriftelijk vragen (Artikel 45 )  over Broerenkwartier en pand voormalig Hudson Bay 

Geacht College,  

Het is op dit moment oorverdovend stil als het gaat over de ontwikkelingen ten aanzien van het 
voormalige Hudson Bay pand. En naarmate het pand langer leegstaat slaat de verpaupering en 
verloedering toe. Daar helpen mooie foto’s van gebouwen die wel opgeknapt zijn en fraai quotes aan 
de binnenkant van de ramen, niet aan. Ook zien we steeds meer dak- en thuislozen hun heil zoeken 
onder het afdak van het pand en voelen inwoners zich onveilig. En omdat het grenst aan het 
Broerenkwartier willen we vragen over de stand van zaken betreffende dit gedeelte van de stad 
meteen meenemen 

• Is het college het met ons eens dat het voormalig pand van Hudson Bay verloedert?  
- Is er een stand van zaken aan te geven/te melden aan de raad hoe het staat met de 

koop/ontwikkeling van het pand?  
- Als die ontwikkeling nog op zich laat wachten, wat gaat het college doen om verloedering en 

verpaupering tegen te gaan?  
- Is er een tijdlijn te geven van de verwachtingen? 

 
• Steeds vaker zien we dak- en thuislozen die overnachten onder de overkapping van het pand. 

Heeft het college dit ook gezien?  
- Kan het college aangeven wat er gedaan wordt om het slapen door dak- en thuislozen op 

deze plek te ontmoedigen? 
- Ons bereiken signalen dat er soms ook vrouwen en kinderen  zich ’s nachts bevinden in de 

omgeving van het pand. Herkent het college deze signalen? 
- Wat gebeurt er met zeer kwetsbare dak- en thuislozen als ze worden aangetroffen in de 

omgeving van het gebied? 
- Omwonenden voelen zich onveilig in de buurt. Ken het college deze signalen ook? 
- Welke maatregelen wil het college nemen om de omgeving veiliger te maken? 

Voor de zomer heeft het college aan de voltallige raad toegezegd om in gesprek te gaan met de 
inwoners en ondernemers van het Broerenkwartier en hierover binnen vier maanden aan de raad te 
rapporteren. 

• Kan het college aangeven of er inmiddels gesprekken zijn geweest 
- Zo ja, hoe verlopen die gesprekken?  
- Hoe zag het traject eruit en wat zijn de verwachtingen voor de komende periode? 
- Wanneer wordt de raad op de hoogte gebracht van de ontwikkelingen?  
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